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TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
21/2013. sz. 
 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2013. szeptember 26-án 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi 
ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIREND: 
 

1./ Polgármesteri jelentés 
Z1 351/2013.(IX.26.) sz. határozat 
 

2./ Tájékoztató a lakásgazdálkodásról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
C8 352/2013.(IX.26.) sz. határozat 

 
3./ Tájékoztató az önkormányzat tagsággal működő társulások társulási szerződésben 

foglalt célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi 
kapcsolatáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
C8 353/2013.(IX.26.) sz. határozat 

 
4./ Beszámoló a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda 2012-2013-as 

tanévben végzett munkájáról 
Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 
C6 348/2013.(IX.26.) sz. határozat 

 
5./ Beszámoló a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház tevékenységéről 

Előadó: Gábor Istvánné könyvtárvezető 
C2 349/2013.(IX.26.) sz. határozat 

 
6./ Tájékoztató a romos ingatlanok rendbetétele ügyében 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
Bóta Barbara aljegyző 

C8 354/2013.(IX.26.) sz. határozat 
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7./ Tájékoztató Egyek Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról, valamint 

támogatásának felhasználásáról 
Előadó: Polgárőrség Elnöke 
C8 345/2013.(IX.26.) sz. határozat 

 
8./ Tájékoztató az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete működéséről, támogatásának 

felhasználásáról 
Előadó: Ecsedi János egyesület elnöke 
C8 343/2013.(IX.26.) sz. határozat 

 
9./ Egyek Nagyközség Önkormányzata …/2013.(IX.26.) önkormányzati rendelete a helyi 

adókról 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
E3-E4 R 28/2013.(IX.26.) sz. rendelet 

 
10./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetőjének megválasztása 

L8 342/2013.(IX.26.) sz. határozat 
 

11./ Kérdések, interpellációk 
Z1 355/2013.(IX.26.) sz. határozat 

 
12./ Egyebek 

1./ Számlavezető pénzintézet kezdeményezésének támogatása 
Z1 335/2013.(IX.26.) sz. határozat 
Z1 336/2013.(IX.26.) sz. határozat 

2./ Önkormányzat működőképességének megőrzését szolgáló kiegészítő támogatás 
igénylése 
A15 356/2013.(IX.26.) sz. határozat 

3./ Környezetvédelmi alap felhasználásáról döntés 
I1 357/2013.(IX.26.) sz. határozat 

4./ 30/2013.(IV.30.) EMMI rendelet szerinti támogatásról történő lemondás 
A15 358/2013.(IX.26.) sz. határozat 

5./ Korlátlan gépjármű használat biztosítása, gépjármű külföldi használatának 
engedélyezése 
D7 359/2013.(IX.26.) sz. határozat 
D7 360/2013.(IX.26.) sz. határozat 

6./ Közúti jelzőtáblák pótlása 
D7 361/2013.(IX.26.) sz. határozat 

7./ Az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 számú „Egyek bel- és külterületi 
csapadékelvezető rendszer rekonstrukciója" c. projekthez kivitelező 
kiválasztása 
A15 346/2013.(IX.26.) sz. határozat 

8./ Az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 számú „Egyek bel- és külterületi 
csapadékelvezető rendszer rekonstrukciója" c. projekthez műszaki ellenőr 
kiválasztása 
A15 347/2013.(IX.26.) sz. határozat 

9./ Árajánlat a TÁMOP-6.1.2.A pályázathoz kapcsolódó rendezvény 
lebonyolítására 
A15 362/2013.(IX.26.) sz. határozat 
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10./ Ügyvédi meghatalmazás a Fonyódligeti üdülővel kapcsolatos perbeli 
képviseletre 
A5 363/2013.(IX.26.) sz. határozat 

11./ Tisza-tavi Régió Hulladéklerakóit Rekultiváló Egycélú Önkormányzati 
Társulás társulási megállapodásának módosítása 
E16 364/2013.(IX.26.) sz. határozat 

12./ Orosz Béla vételi ajánlata a Lenin u. 36. sz. alatti mérlegházra és mérlegre 
D7 365/2013.(IX.26.) sz. határozat 

13./ Egyek, Dózsa Gy. u. 68. szám alatti ingatlan felajánlása megvételre 
Z1 366/2013.(IX.26.) sz. határozat 

14./ Peugeot 306 XN értékesítéséről döntés (Szóbeli előterjesztés) 
D7 367/2013.(IX.26.) sz. határozat 

15./ Egyeki Sportpálya használatának megoldása 
D7 344/2013.(IX.26.) sz. határozat 

16./ Vadász István kérelme 
D7 368/2013.(IX.26.) sz. határozat 

17./ Egyek, Fő tér 22. szám alatti ingatlan felajánlása megvételre 
Z1 369/2013.(IX.26.) sz. határozat 

18./ Gál-Szalai Erika képviselő tiszteletdíja 
B14 370/2013.(IX.26.) sz. határozat 

19./ Szöghatár Kft. pénzügyi szükségletéről tájékoztató 
C8 350/2013.(IX.26.) sz. határozat 
 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 9 képviselő 
jelen van.  
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Kovács Sándorné és Vigh József képviselőket, a 
jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az Egyebek 9./ napirendi pontját, „Árajánlat a TÁMOP-6.1.2.A pályázathoz kapcsolódó 
disszemináció lebonyolítására”, javasolja levenni napirendről, mivel polgármesteri 
hatáskörében elintézhető. 
 
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület.  
 

1. Egyeki Sportpálya használatának megoldása 
2. Vadász István kérelme 
3. Egyek, Fő tér 22. szám alatti ingatlan felajánlása megvételre 
4. Gál-Szalai Erika képviselő tiszteletdíja 
5. Szöghatár Kft. pénzügyi szükségletéről tájékoztató 
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A napirendi pontokat olyan sorrendben fogják tárgyalni, ahogy szokták. Első napirendként 
tárgyalják a számlavezető pénzintézet kezdeményezésének támogatását, mivel a határozatot 
még a mai napon el kell küldeni a Takarékszövetkezet részére. Jelen vannak a „Szöghatár Kft. 
ügyvezető választása” napirendhez meghívott pályázók. Ezzel a napirenddel fogják folytatni. 
A 3. napirendi pont lesz a Beszámoló a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda 
2012-2013-as tanévben végzett munkájáról, mivel Hajduné Holló Katalin képviselő 
asszonynak el kell mennie. A Polgárőrség elnöke jelezte, hogy 16.00 óra körül fog 
megérkezni, a Polgárőrség beszámolóját csak ez után tudják tárgyalni. Illetve az Egyeki 
Sportbarátok Sportegyesületének elnöke is kérte, hogy a sportegyesület beszámolóját is 
vegyék előre. Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó jelezte, hogy 17.00 körül fog 
megérkezni, az ő napirendjét pedig később fogják tárgyalni. 
 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta módosított napirendet.  
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1./ Számlavezető pénzintézet kezdeményezésének támogatása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet már két körben tárgyalta a Képviselő-testület, de az önkormányzat 
számlavezető pénzintézete jelezte, hogy formailag módosítani szükséges a határozatot. Itt egy 
adminisztratív döntésről van szó. Mindenképpen támogatni kell a pénzintézet 
kezdeményezését. Sikerült elérni, hogy pénzintézet magára vállalja az önkormányzat 
adósságállományából annak a 7%-nak a kifizetését, ami lehetővé teszi, hogy a Magyar Állam 
év végén a fennálló 93%-ot magára vállalja. Olyan híreket is kapott, hogy ezt a törvényt a 
kormány a napokban vissza akarja vonni. Azt gondolja, hogy ha visszavonják, akkor majd az 
önkormányzat reagál a helyzetre, most a hatályban lévő törvények alapján hozzák meg a 
döntést. Kéri a Képviselő-testületet, hogy támogassa a módosítást, illetve a legutóbb hozott 
határozatukat vonják vissza.  
 
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
333/2013.(IX.09.) sz. határozatát vonja vissza. 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
alábbi határozati javaslatot: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy engedélyezi a 
számlavezető pénzintézetének a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezetnek a 2013. június 
28-án, a konszolidációt követően fennálló adósságállományának állam általi átvállalását 
kezdeményezze. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület a 
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333/2013.(IX.09.) sz. határozatát visszavonja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
335/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 333/2013.(IX.09.) sz. határozatát visszavonja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
336/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy engedélyezi a számlavezető pénzintézetének a Tiszafüred és Vidéke 
Takarékszövetkezetnek a 2013. június 28-án, a konszolidációt követően 
fennálló adósságállományának állam általi átvállalását kezdeményezze. 
 
Határidő: folyamatos  
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetőjének megválasztása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A jelenlévő jelölteket meg kell nyilatkoztatni, hogy hozzájárulnak-e a napirendi pont 
nyilvános ülésen való tárgyalásához, vagy kérik, hogy zárt ülésen tárgyalja a Képviselő-
testület ezt a témát.  
 
Bródi Ferencet kéri, nyilatkozzon, hogy hozzájárul-e a napirend nyilvános ülésen történő 
tárgyalásához. 
 
Bródi Ferenc pályázó: 
Nyilatkozik, hogy hozzájárul a napirend nyilvános ülésen történő tárgyalásához. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ecsedi Jánost kéri, nyilatkozzon, hogy hozzájárul-e a napirend nyilvános ülésen történő 
tárgyalásához. 
 
Ecsedi János pályázó: 
Nem járul hozzá a nyilvános üléshez, kéri a napirend zárt ülésen történő tárgyalását. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A pályázati eljárásra tekintettel amennyiben egy jelölt zárt ülésen történő tárgyalást kér, abban 
az esetben a napirendet zárt ülésen szükséges tárgyalni. A nyilatkoztatást lehet folytatni, de a 
kérdést ez egyértelműen eldöntötte. Szavazni nem kell róla, ugyanis a törvény erejénél fogva 
zárt ülést kell tartani az érintett kérésére választás, kinevezés, fegyelmi stb. esetén. 
 
Vigh József képviselő:  
Ennyi idő alatt már megkérdezhették volna a többi jelöltet is. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Vigh József képviselő kérésére Farkas Sándort kéri, nyilatkozzon, hogy hozzájárul-e a 
napirend nyilvános ülésen történő tárgyalásához. 
 
Farkas Sándor pályázó: 
Mivel törvény erejénél fogva zárt ülésen kell a napirendet tárgyalni, nem járul hozzá a 
napirend nyilvános ülésen történő tárgyalásához. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Magyar Évát kéri, nyilatkozzon, hogy hozzájárul-e a napirend nyilvános ülésen történő 
tárgyalásához.  
 
Magyar Éva pályázó: 
Miután már zárt ülés tárgyalását kérték előtte, ő is kéri a napirend zárt ülésen történő 
tárgyalását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Thuróczy Andrást kéri, nyilatkozzon, hogy hozzájárul-e a napirend nyilvános ülésen történő 
tárgyalásához. 
 
Thuróczy András pályázó: 
Nyilatkozik, hogy hozzájárul a napirend nyílt ülésen történő tárgyalásához. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Zsupos Zsoltot kéri, nyilatkozzon, hogy hozzájárul-e a napirend nyilvános ülésen történő 
tárgyalásához. 
 
Zsupos Zsolt pályázó: 
A napirend zárt ülésen történő tárgyalását kéri. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az Mötv. 46. §. (2). bek. a. ) pontja alapján zárt ülést tart. (Külön jegyzőkönyv készül) 
 
 

A zárt ülés után a Képviselő-testület nyilvános ülésen folytatja a munkát. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Képviselő-testület zárt ülésen titkos szavazással megválasztotta Magyar Évát az Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetőjének. A bérével kapcsolatosan előzetesen egyeztettek. 
Magyar Éva 320.000 Ft-ot kért a pályázatában. A Képviselő-testület 300.000 Ft-ot javasolt, 
amit elfogadott. Útiköltség térítésként pedig 9 Ft-ot térítenek kilométerenként. Kéri Magyar 
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Évát, hogy a nyilvános ülésen is nyilatkozzon arról, hogy elfogadja a Képviselő-testület által 
ajánlott bért és útiköltség térítést. 
 
Magyar Éva pályázó: 
Elfogadja a Képviselő-testület által ajánlott bért és útiköltség térítést. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel a bérrel kapcsolatban más javaslat nincs, kéri, hogy aki egyetért a bruttó 300.000 Ft-al 
és a 9 Ft/km útiköltség térítéssel, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
342/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Magyar Éva (5350 Tiszafüred, Felsőbuda út 30.) Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. ügyvezető bérét bruttó 300.000 Ft-ban állapítja meg, és 
kilométerenként 9 Ft útiköltség térítést biztosít részére 2013. november 1-től. 
 
Határidő: 2013. november 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkéri Magyar Évát, hogy mutatkozzon be az ülésen jelenlévőknek, és a lakosságnak. 
 
Magyar Éva pályázó: 
Bemutatkozik, ismerteti milyen végzettségei vannak, és milyen munkát végzett az elmúlt 9 
évben. Megköszöni, hogy lehetőséget kap arra, hogy a Kft. ügyvezetője lehet. Nyilván meg 
kell ismerkednie a Szöghatár Kft. minden tevékenységével, hiszen így lehet igazán 
hatékonyan megtervezni, megszervezni a Kft-ben lévő munkát, illetve a későbbi 
tevékenységeket. Tehát minden átvilágításra fog kerülni, és az átvilágítások lesznek azok, 
melyek az új fejlesztések irányát megszabják, és amit az önkormányzat, mint tulajdonos 
megenged, illetve hozzájárul. 
 
 

3./ Tájékoztató az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete működéséről, támogatásának 
felhasználásáról 
Előadó: Ecsedi János egyesület elnöke 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek 
az Egyeki Sportbarátok Sportegyesületének működéséről, támogatásának felhasználásáról 
szóló tájékoztatót. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Településfejlesztési Bizottság 6 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-
testületnek az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete működéséről, támogatásának 
felhasználásáról szóló tájékoztatót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy a bizottságok javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
343/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete működéséről, támogatásának 
felhasználásáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4./ Egyeki Sportpálya használatának megoldása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyeki 
Sportpálya használatának biztosítására keressenek megoldást, hogy a sportpálya használata 
biztosítva legyen az egyeki gyerekek számára. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azt tűzték ki célul, hogy a régi cigánylaposon lévő focipályát helyre kívánják állítani, oda 
kapukat akarnak készíttetni, és az legyen nyitva a nagyközönség részére. Itt a Sportpálya is 
hozzáférhető az összes egyeki gyerek részére, csak be kell tartani a kifüggesztett magatartási 
szabályokat, illetve tagdíjat kell fizetni. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Kéri, hogy ezt a Sportpályán függesszék ki, és tájékoztassák azokat, akik esetleg hétvégén 
igénybe vennék.  
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
A házirend ki van függesztve a Sportpályán. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Az volt a panasz, hogy hétvégén nem tudnak kimenni a gyerekek a sportpályára futni, 
sportolni. A sportpálya miért nincs nyitva? 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
A Sportpályát tavaly augusztus 23-án vette át az egyesület. Folyamatosan próbálják a 
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Sportpálya állagát, illetve annak berendezéseit, és a nyitvatartási időt biztosítani. Reggel 8.00 
óra és este 20.00 óra között felügyelet van, tehát bárki bemehet, aki az önkormányzat és az 
egyesület által kötött szerződés mellékletét képező házirendet betartja. A házirend ki is van 
függesztve.  
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Ezt nem ő találta ki, bizottsági ülésen merült fel ez a gond, hogy a gyerekek hétvégén nem 
tudnak a sportpályára kimenni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, keressenek megoldást arra, hogy a házirend betartásával és a 
tagdíj megfizetésével mindenki számára hozzáférhető legyen a Sportpálya, és a házirend 
mindig legyen kifüggesztve, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
344/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy keressenek megoldást arra, hogy az Egyeki Sportpálya a házirend 
betartásával és a tagdíj megfizetésével mindenki számára hozzáférhető legyen.  
 
A sportpálya használatának rendje (Házirend) mindig legyen kifüggesztve. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke 
 
 

5./ Tájékoztató Egyek Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról, valamint 
támogatásának felhasználásáról 
Előadó: Polgárőrség Elnöke 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális Bizottság 5 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek 
az Egyek Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról, valamint támogatásának 
felhasználásáról szóló tájékoztatót.  
 
A Polgárőrség munkáját elismerve további sikereket kívánnak. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek 
Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról, valamint támogatásának felhasználásáról 
szóló tájékoztatót ebben a formában ne fogadják el. A tájékoztatóhoz kérjenek egy pénzügyi 
kiegészítést. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi a Polgárőrség elnökét, hogy van-e akadálya annak, hogy egy pénzügyi 
beszámolóval kiegészítsék a tájékoztatót? 
 
Tardi Kálmán Polgárőrség elnöke: 
Az ülés előtt a Képviselő-testület részére ki lett osztva a pénzügyi kiegészítés. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A napirend címében szerepel, hogy a támogatás felhasználásáról is kell tájékoztatót adni. A 
Pénzügyi Bizottság is elégedett a Polgárőrség munkájával, és további sok sikert kíván, de ha a 
napirendnek ez a címe, akkor nem tudják számok nélkül elfogadni. Ők pénzügyi szempontból 
is próbálták nézni ezt a tájékoztatót. 
 
Tardi Kálmán Polgárőrség elnöke: 
Nincs akadálya, hogy egy másik időpontban újra tárgyalja a Képviselő-testület, de mindenki 
előtt ott van a pénzügyi kiegészítés, ami úgy gondolja, hogy áttekinthető. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Képviselő-testület megkapta azt a beszámolót, amit a Pénzügyi Bizottság kért, javasolja, 
hogy most fogadják el a Szociális Bizottság javaslatát, de ha a Pénzügyi Bizottság tagjai 
átnézik a pénzügyi beszámolót, és esetleg olyat látnak benne, amire szeretnének visszatérni, 
akkor a legközelebbi testületi ülés előtt kezdeményezzék, és újra napirendre tűzik. Szerinte 
most elfogadhatják a Szociális Bizottság javaslatát. 
 
Kéri, hogy aki a Szociális Bizottság javaslatát elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
345/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról, valamint 
támogatásának felhasználásáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megérkezett az ülésre Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó. Következő napirend, amit 
a Képviselő-testület megtárgyal az ÉAOP-5.1.2/D2-2011-0044 számú „Egyek bel- és 
külterületi csapadékelvezető rendszer rekonstrukciója” c. projekthez kivitelező kiválasztása. 
 
 

6./ Az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 számú „Egyek bel- és külterületi csapadékelvezető 
rendszer rekonstrukciója" c. projekthez kivitelező kiválasztása 

 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
Zárt ülés elrendelését kezdeményezi tekintettel arra, hogy ez egy elég nagy beruházás és van 
érintettség helyi vállalkozó részéről is. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az itt elhangzottak a holnapi nap folyamán válnak nyilvánossá, holnap lesz eredményhirdetés, 
és az eredményhirdetés előtt gondoskodniuk kell arról, hogy ezek az adatok ne kerüljenek 
nyilvánosságra. Mivel ez a testületi ülés nyilvános, így ez nem biztosított. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ebben az esetben nem a törvény erejénél fogva zárt az ülés, itt a törvény úgy fogalmaz, hogy 
zárt ülést rendelhet el a Képviselő-testület. Ebben az esetben szavazni kell róla, és a zárt ülés 
elrendeléséhez minősített többség, azaz 5 igen szavazat szükséges. 
 
 

Kemény István helyi vállalkozó tiltakozását fejezi ki a zárt ülés elrendelésére tett javaslat 
miatt. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester szünetet rendel el, mivel Kemény István helyi vállalkozó 

nem kért szót, és többszöri felszólítás ellenére sem fejezte be a tiltakozást. 
 

A Képviselő-testület a szünetet követően folytatja a munkát. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javaslatként hangzott el, hogy a napirendi pont tárgyalását zárt ülésen folytassa a Képviselő-
testület, nehogy a jogorvoslati határidőkkel egyik-másik pályázót előnybe hozzák. Illetve az is 
igaz, hogy önkormányzatnak törekednie kell a transzparenciára, az átláthatóságra. A törvény 
úgy fogalmaz, hogy zárt ülést rendelhetnek el ebben az esetben. Szerinte a Képviselő-testület 
szavazzon a zárt ülés elrendeléséről. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A jogszabály szerint a Képviselő-testület zárt ülést rendelhet el a vagyonával való rendelkezés 
esetén, továbbá az általa kiírt pályázat feltételeinek meghatározásakor, a pályázat 
tárgyalásakor, ha a nyilvános tárgyalás az önkormányzat vagy más érintett üzleti érdekeit 
sértené. A zárt ülés elrendeléséhez minősített többség, azaz 5 igen szavazat szükséges. 
Alapvetően az önkormányzat működésének nyilvánosnak kell lennie. Korábban volt egy 
állásfoglalás, hogy az üzleti érdeket felülírja a nyilvánosság. Itt a közbeszerzést bonyolító cég 
elmondása szerint abból adódik az ilyen jellegű probléma, hogy eredményhirdetés holnap lesz, 
és a jogorvoslat lehetőségét ismertette. 
 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
A Bíráló Bizottság a tegnapi nap folyamán tárgyalta ezt az eljárást. A bizottság tagjai a Kbt-
ben megszabott feltételek szerint lettek kiválasztva, valamennyi szakértelem képviseltetve 
van. Úgy gondolja, hogy azon túl, hogy üzleti érdek vagy üzleti titok sérülhet, nem látja 
jogilag megalapozottnak azt, hogy akinek jogi érdeke nem fűződik ahhoz, hogy ezen az ülésen 
itt legyen, mert nem szavaz, nem volt tagja a Bíráló Bizottságnak, annak miért kellene ezekről 
az információkról a hivatalos megküldés előtt értesülnie.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Megfordítaná a kérdést. Miért ne tudhassa meg? Az állampolgár a jogainak egy részéről 
lemond, amikor felruházza a Képviselő-testületet és a Polgármestert arra, hogy a közvagyon 
tekintetében döntéseket hozzon. Azt gondolja, hogy minden állampolgárnak joga van tudni, 
főleg ha egy döntés ilyen horderejű, hogy ki visz el egy 320 milliós beruházáshoz kapcsolódó 
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vállalkozói díjat és mit ad cserébe. Abban az esetben, ha üzleti titkot sértenek, akkor ő is azt 
mondja, hogy rendeljenek el zárt ülést, de akkor pontosan meg kell jelölni, milyen üzleti titkot 
sért. Ennek hiányában viszont aggályos zárt ülést elrendelni. Már csak azért is, mert abszolút 
közvagyonról van szó, európai uniós és állami pályázati pénzről, források felhasználásáról van 
szó. Azt megtehetik, hogy nem közölnek cégneveket, konkrét adatokat, amelyekből konkrét 
következtetéseket lehet levonni. Ő arra hajlik, hogy ezt nyilvános ülésen kellene megbeszélni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Neki mindegy, hogy nyílt vagy zárt ülésen tárgyalják. Az, az egy fontos, hogy eredményes 
legyen, és a határidőket tudják tartani. Annak függvényében döntsék el, hogy zárt vagy nyílt 
ülés legyen, hogy maga a projekt megvalósítását melyik garantálja nagyobb valószínűséggel. 
Ha a nyilvánosság által valamelyik pályázónak egy nappal korábban jut tudomására az 
információ a többi ez alapján nem tud-e támadni. Egy a lényeg, hogy a projekt határidőben 
megvalósuljon. Ne nyújtsanak támadási felületet arra vonatkozólag, ami a projekt 
megvalósulását veszélyeztetné. 
 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
A Kbt. a jogorvoslattal kapcsolatban a tudomásszerzés időpontjától számítja a meghatározott 
határidőt. (79.szakasz) A jogsértő eseményről való tudomásszerzést követő xy napon belül 
kell bizonyos cselekményeket megtenni. Tehát a tudomásszerzés akkor már nem az 
összegezés kiküldésének időpontja lesz.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
A PP (Polgári perrendtartás) egyértelműen kimondja, hogy akkortól hatályosul a közlés, 
amikor az írásbeli ítéletet kézhez kapja a fél. A bírósági tárgyalások nyilvánosak, kivéve 
néhány esetet és a bírósági tárgyaláson ki szokták szóban hirdetni az ítéletet a rendelkező részt 
és egy rövid indoklást fűznek hozzá. A későbbiekben kerül megküldésre a részletesen 
indoklással a bírósági határozat, és amikor ezt kézhez veszik a felek, onnantól kezdve 
kezdődik a jogorvoslat lehetősége, határideje. A Kbt. nem tiltja, hogy nyílt ülésen tárgyalják, 
az önkormányzatokról szóló törvény kifejezetten rendeli is főszabályként a nyílt ülést, tehát 
továbbra is fenn áll az aggálya az iránt, hogy konkrétan tudni szeretné azt, hogy milyen üzleti 
érdeket sértenek azzal, ha a Bíráló Bizottsági javaslat indoklását megtárgyalják itt per pillanat.  
 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
A PP nem mögöttes jogszabálya a Kbt-nek. Csak a bírósági eljárási részében mögöttes 
jogszabály, egyébként a KET, a mögöttes jogszabály. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Stimmel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Zárt ülés elrendeléséhez 5 igen szavazat szükséges. Kéri, hogy aki a napirendi pont zárt ülésen 
való tárgyalása mellett dönt, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen 1 nem szavazattal és 5 tartózkodással szavazott.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a napirendet nyílt ülésen tárgyalja a Képviselő-testület. 
 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
Tudomása szerint a tegnapi bírálatról a jegyzőkönyvet mindenki megkapta. Az a kérdése, 
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hogy ezt milyen részletességgel kell ismertetni itt a testületi ülésen?  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az előterjesztést ismeri mindenki, annak a tartalmát láthatják maguk előtt. A jegyzőkönyvvel 
kapcsolatban az abban megfogalmazottakkal kapcsolatban van-e valakinek észrevétele, 
kérdése vagy hozzászólása? 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Amikor a pályázók leadták az ajánlataikat, akkor teljesen egyértelmű volt, hogy egy bizonyos 
cég a legjobb ajánlatot tette a bírálati szempontok szerint. A 2. legjobb ajánlattevő cégnél 
körülbelül 6 millió Ft-tal ajánlott olcsóbb vállalkozói díjat. Ezt a céget a bíráló bizottság 3 
igen szavazattal és 2 tartózkodással javasolja kizárni a pályázatból és érvénytelennek 
minősítette pályázatát. Ezt a javaslatot 3 pontban indokolja és igyekszik alátámasztani.  
Az a) pontban hivatkozik a Kbt. 122. § (9) bekezdésére, mely alapján fenntartott KKV-nak. 
Nyilván a közbeszerzési törvény a KKV fogalmát újra rendezi ebben a körben, és azt mondja, 
hogy az minősül a fenntartott szerződés teljesítésére alkalmasnak, akinek az előző évi 
árbevétele 1 milliárd forint alatt volt. Ez a KKV-ról szóló törvény értelmében jóval magasabb 
összeg. Arra hivatkozik az indoklás, hogy „Ajánlattevő hiánypótlásában a 10 % alatti 
alvállalkozókról a Kbt. 122. § (9) pontja vonatkozásában tett nyilatkozat az építési 
beruházásból származó előző évi (2012.) nettó árbevételről szól, nem pedig a teljes nettó 
árbevételről. Tekintettel arra, hogy a Kbt. 67. § (5) bekezdése alapján a korábban megjelölt 
hiányok a későbbi hiánypótlások során már nem pótolhatók, ajánlattevő ajánlata a Kbt. 74. § 
(1) e) pontja alapján érvénytelen.”  
 
Előtte van ennek a pályázónak, a Mátraközmű Mélyépítő Kft-nek a pályázata. Ennek a 9. 
oldalán konkrétan szerepel, hogy a 2012. év nettó árbevétel 454.198.000 Ft, és közbeszerzés 
tárgya szerinti árbevétel 438.972.000 Ft. Tehát egyrészt 1 milliárd alatt van, másrészt 
nyilatkozott róla.  

 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
Nem ez volt a kizárási ok. Lenne észrevétele azzal kapcsolatban, amit a Képviselő úr 
mondott, hogy melyik ajánlattevő a pontozási szempontok szerint a legjobb. Ez nem 
feltétlenül van úgy, ahogy ő azt elmondta, mert pontozni azt az ajánlatot kell, amelyik 
érvényes. A tervezővel lepontoztatta valamennyi ajánlatot, és az összességében legelőnyösebb 
ajánlatértékelési szempontja alapján nem a Mátraközmű Mélyépítő Kft. kapná a legtöbb 
pontot, hogyha érvényes lenne az ajánlata, de a javaslat szerint nem érvényes az ajánlat. 
Ugyanis nem csak az ár volt az értékelési szempont, hanem még 3 másik súlyozott pontozási 
rendszer szerinti értékelési szempont volt. A hiánypótlás a Mátraközmű Mélyépítő Kft. 
vonatkozásában kiterjedt a 10% alatti a 10% feletti alvállalkozókra és itt a hiánypótlásban a 
10% alatti alvállalkozókról szóló nyilatkozata nem volt megfelelő. Ugyanis nem a teljes nettó 
árbevételről nyilatkozott, hanem az építési beruházásból származó árbevételről, tehát nem a 
hiánypótlásban feltett kérdésre adott választ és miután a hiányok a későbbi hiánypótlások 
során már nem pótolhatók, ez azt jelenti, hogy kétszer ugyanarra nem lehet hiánypótlást 
kiküldeni. Tehát ezért szerepel az a javaslatban, hogy emiatt, tehát ez egy érvénytelenségi ok.  
Szerinte Képviselő úr valamit nem jól értelmezett. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Amennyiben ő ezt helytelenül értelmezte, akkor fölmerül a kérdés, hogy a 10% alatti 
alvállalkozókkal kapcsolatban miért kellett hiányt pótolni, vagy miért köteles erről ilyen 
részletességgel nyilatkozni. Tehát nem tudja, hogy ezt melyik Kbt. szabály értelmében kell 
megtenni? 
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Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
Felolvassa a Kbt. 122. §. (9) pontját.  A fenntartott szerződés szabálya nem csak magára az 
ajánlattevőre terjed ki, hanem az erőforrást biztosítós szervezetekre is. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
A 10%-ot meghaladó mértékű közreműködők esetén van ez így. 
 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
Az alvállalkozók között nem tesz különbséget, hogy az 10% alatti vagy feletti, valamennyi 
alvállalkozóra vonatkozik. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Ezzel nem ért egyet, de az viszont nagyon feltűnő számára, hogy a felolvasó lap szerint a 
bírálati szempontok közül, volt 4 bírálati szempont volt. A bírálati szempontok közül három 
megegyezett az első és második ajánlattevő vonatkozásában, egyedül az árban volt eltérés. A 
projektterv kidolgozottságát végignézte mind a két ajánlattevőnél, és az szinte maximálisan 
azonos színvonalú volt, és nagyon erős kétségei vannak az iránt, hogy ha ez az egy pont 
előírásra kerül, akkor matematikai képtelenség, hogy a másik ajánlat legyen jobb. Tehát ő ezt 
abszolút nem tudja elfogadni.  
 
A B pont szerint „Az ajánlattevő által a hiánypótlásban az M2.) alkalmassági feltételben előírt 
„minőségellenőrzésért felelős szakember” teljesítésére megnevezett SZ.S. szakember 
önéletrajzából nem állapíthatóak meg azon vízépítési vagy mélyépítési beruházások 
megvalósításának időtartama projektenként év/hó bontásban, amelynek megvalósítása során a 
szakember minőségirányítási és/vagy minőségbiztosítási területen szakmai tapasztalatot 
szerzett, így nem ellenőrizhető a legalább 3 éves szakmai tapasztalatszerzés ideje.” Ebben a 
tekintetben is végignézte a pályázatot, ez sem stimmel, ugyani 64. oldaltól a 84.-ik oldalig 
ezekről folyamatosan szó van, és nagyon sok helyen és nagyon sokféle részletezettséggel 
előkerül, hogy lényegesen több mint 3 éves minőségbiztosítási, minőségirányítási 
tapasztalattal és a kellő végezettségekkel rendelkezik ez a bizonyos szakember. A 75. oldalon 
pedig kifejezetten van egy olyan kitétel, amelyből egyértelműen megállapítható, hogy jóval 
több, mint 3 éves tapasztalata van.  
 
A 3. hivatkozási kör pedig azt mondja, hogy az „Alépítményi munkák„ főtétel 7. sora 
hiányzik, nincs költségelve, a „Közmű és vízépítési munkák” főtétel 1. sorában nem a kiadott 
költségvetésben szereplő mennyiség szerepel, a 37. és 39. sora hiányzik, nincs költségelve. 
Ezt is ellenőrizte, szerinte ez sem stimmel. Hosszasan taglalja, részletezi a 98. oldaltól a 144. 
oldalig az ajánlattevő ezeket az alépítményi munkákat, és azért mert fix átalányáras ajánlatról 
van szó a költségvetésben szereplő tételeknek nincs is olyan jelentősége. A többletmunkát 
köteles plusztérítés nélkül elvégezni az, az ajánlattevő, aki megnyeri ezt a pályázatot, akivel 
szerződést kötnek. Számára abszolút úgy tűnik, hogy a Mátraközmű Kft. ajánlata a legerősebb 
és a legjobb ajánlata. A maga részéről egyáltalán nem tudja elfogadni a bíráló bizottság 
véleményét, már csak azért sem, mert látja, hogy megosztott volt a döntés, tehát nem 
mindenki értett egyet ezzel a határozattal. Az ő konkrét javaslata az, hogy a Mátraközmű 
Mélyépítő Kft-ét hirdessék ki nyertesnek. 
 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
A Bíráló Bizottság nem abban nem értett egyet, hogy melyik ajánlat érvényes vagy melyik 
ajánlattevő alkalmas, hanem, a szerződéskötésre nem javasolt 2 tag senkit. Tehát ez nem 
ugyanaz, mint amit Képviselő úr elmondott. Nem ez szerepel a jegyzőkönyvben, úgyhogy ezt 
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pontosítaná. A minőségellenőrzési szakembernek az eredeti ajánlat 76. oldalán szerepel egy 
1997-2001-ig a Mota Hungária Rt-nél építési beruházások felsorolása. A felhívásban 
egyértelműen rögzítve volt, hogy év/hó/ bontásban projektként kell feltüntetni a 
beruházásokat, ugyanis előfordulhat, hogy párhuzamosan több beruházásnál is szerzett 
gyakorlatot, viszont mikor átfedésben vannak hónapok, vagy esetleg évek, mert több projektet 
is kezelt egy időben az adott szakember, akkor azokat a hónapokat nem lehet figyelembe 
venni, amikor ő több helyen is volt és többször tünteti fel. Ezért szólították fel hiánypótlásra. 
Majd a hiánypótlásban ugyanezeket a projekteket tünteti fel, de még mindig nem 
projektenként és megbontva, tehát ez összemosódik, ebből nem lehetett megállapítani, hogy 
meg van-e az előírt gyakorlata. Itt szintén ugyanaz a helyzet, mint a 10% alatti alvállalkozóra 
vonatkozó nyilatkozatnál, hogy kétszer ugyanaz az a hiány nem pótolható.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Szerinte eleve a hiánypótlás kiadására sem volt szükség, teljesen felesleges volt, mert azokból 
az információkból, amelyeket a minőségbiztosításért felelős szakemberről közöltek, 
egyértelműen megállapítható hiánypótlás nélkül is, hogy van 3 év gyakorlata. 
 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
Nem állapítható meg egyértelműen. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Tudják, azt hogy tökéletes, 100%-os ajánlat nincs, viszont az indoklásban szereplő dolgok, 
egyike sem olyan, ami miatt a pályázat érvénytelenségét meg lehetne állapítani. Nem szeretné, 
ha egy politikai nyomásgyakorlás révén itt valami olyan történne a háttérben, ami 
tisztességtelen útra tereli ezt a folyamatot.  Másrészt jogellenes útra, harmadrészt a 
településnek nem a javát, hanem a kárát fogja szolgálni. Szerinte vitatható ez a döntés, és 
egyáltalán nem győzte meg, amit hallott, továbbra is fenntartja a javaslatait és az észrevételeit 
is. 
 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
A Mátraközmű Mélyépítő Kft. feltételezhető, hogy nem a kiadott költségvetésben szereplő 
tételekre tette meg az ajánlatát, ugyanis azokban a sorokban, amit a tervező neki jelzett, nem a 
kiadott költségvetésben szereplő mennyiségre tette meg az ajánlatát ebben a két sorban. A 37-
es és a 39-es sor eleve hiányzik, az 1-s sorban pedig nem a kiadott folyóméternek megfelelő 
mennyiséget árazta be, ami azt jelenti, hogy kb. a fele akkora mennyiségre tett ajánlatot. Ebből 
kifolyólag már nem is lehetne értékelni az ajánlatát, ugyanis egyrészt nem arra tett ajánlatot, 
ami a költségvetésben szerepel, másrészt, ha beszorozzák adott esetben a különbséget, még az 
is elképzelhető, hogy az ár magasabb lesz, mint az árban 2. helyen lévő cégnek. 
 
Döntő bizottsági határozatokra is tud hivatkozni a költségvetéssel kapcsolatban. Döntő 
bizottságnak több olyan határozata van, ami arról rendelkezik, hogy nem csak akkor 
érvénytelen a költségvetés miatt egy ajánlat, hogy ha kevesebbre tesz ajánlatot, hanem akkor 
is, ha többre. Arra kell ajánlatot tenni, ami a kiadott költségvetésben szerepel. A szakmai 
ajánlat nem is hiány pótoltatható. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Szerinte itt is félreértés van. Valószínűnek tartja, hogy egy más szerkezeti rendben közölte, 
mint amihez hozzászoktak. Az, hogy ekkora mennyiségi eltérés legyen, nem tudja feltételezni. 
Ezek az emberek több évtizede dolgoznak ebben a szakmában, nem is akármilyen 
végzettséggel rendelkeznek, nagyon komoly szakmai felkészültség van a hátuk mögött. 
Képtelenség az egész, mert egy fix átalányáras ajánlatnál hiába nem szerepel a 
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költségvetésben, a tervekben szereplő munkák elvégzését fix átalányárért kell vállalni. Ha 
elnézi a terveket, vagy a költségvetést, vagy nem áll szinkronban a költségvetés a tervekkel, 
akkor ő többletmunkát köteles végezni, vagyis a tervdokumentációban szereplő műszaki 
tartalmat köteles megvalósítani, többletpénzt viszont nem kérhet érte. Továbbra is fenntartja 
véleményét és sajnálja, hogy nem értenek egyet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem egyszerű egy ilyen közbeszerzési eljárás. Ő egy kicsit egyszerűbben közelíti meg ezt a 
kérdést. Tiszafüreden ő is tagja volt a rekultivációs projektet elbíráló Bíráló Bizottságnak és a 
társulásnál is több döntést hoztak a közbeszerzési eljárással kapcsolatban, és ott is annyi időt 
vesztettek a jogi herce-hurcával, hogy teljesen új közbeszerzési eljárást kellett kiírni a végén. 
Ha emlékszik rá a Képviselő-testület már két évvel ezelőtt bejelentette, hogy a szeméttelepek 
rekultivációja most meg fog kezdődni, de az óta sem kezdődött meg. A jelenlegi állás szerint 
úgy néz ki, hogy majd most, pár hónap, vagy hét múlva fog elkezdődni.  
 
Ennél a közbeszerzési eljárásnál azért szurkolt, hogy legyenek ajánlatok és legyenek ezek 
beadva. Szerencsére érkezett 3 árajánlat. Utána azért szurkolt, hogy ezek az ajánlatok 
legyenek érvényesek, hogy ne kelljen új közbeszerzési eljárást kiírni, ne kelljen időt veszteni. 
A maga részéről teljesen el tudta volna fogadni a Mátraközmű Kft. ajánlatát is, amit 3 jogász 
is véleményezett és mindhárman megállapították, hogy ez az egyetlen egy ajánlat érvényes és 
csak a legvégén a szerződéskötésre tartózkodtak ketten a bíráló bizottságból. A jelenlegi állás 
szerint javasolja, hogy az egyetlen érvényes ajánlattevővel kössenek szerződést, hadd 
kezdődjön minél hamarabb a projekt bonyolítása és ezzel a menetrenddel is jövő év 
májusában lenne lezárva a projekt. Ha ezen még hónapokat húznak, akkor becsúsznak a 
választási időszakba, ami szerinte nem lenne kívánatos. 
 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
A projekt szempontjából nem elhanyagolható hogy az ÉARFÜ az NFÜ jóváhagyásával 
kivételesen méltányos alapon 2 hónap hosszabbítást engedélyezett, ami már ketyeg, ugyanis 
szeptember 19-től számít, tehát november 19-ig már számlát kell produkálni a kivitelező 
részéről. Úgyhogy ezt mindenképpen szem előtt kell tartani. Egy esetleges új eljárás 
szempontjából ebbe az időintervallumban már semmilyen egyéb eljárás nem fér bele. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Szerinte, ha ez így marad, abból egészen biztos, hogy lesz jogorvoslat, és az meg fogja állítani 
az egész rendszert. Sőt nem csak jogorvoslat lesz, hanem feltehetően feljelentés is. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Joga van mindenkinek feljelentést tenni és jogorvoslati fórumokhoz fordulni. Egy választási 
lehetőségük van, ha jól látja, hogy itt ezt elfogadják. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Ő másképp látja, szerinte a Mátraközmű ajánlata a legjobb és javasolja, hogy őt hirdessék ki 
győztesnek és vele kössenek szerződést. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Van egy módosító javaslat. Kéri, hogy aki a Mátraközmű Kft-vel javasolja a szerződéskötést 
és őt javasolja a közbeszerzési eljárás nyerteseként meghirdetni, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 1 igen 1 nem szavazattal és 7 tartózkodással szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az eljárás során egyetlen érvényes ajánlat érkezett és ez az egyetlen ajánlattevő a szerződés 
teljesítésére alkalmas. Az összességében legelőnyösebb ajánlat értékelési szempontja alapján a 
legkedvezőbb ajánlatot tette a Magyar Mélyépítő Kft. Tekintettel arra, hogy a rendelkezésre 
álló forrás elegendő pénzügyi fedezetet nyújt az ajánlati árra, ezért az eljárás eredményes.  

A Bíráló Bizottság tagjai közül Dr. Kovács Tibor, Murvai Ferenc és Dr. Berecz Orsolya 
javasolja az eljárás nyertesének kihirdetni a Magyar Mélyépítő Kft. (4200 Hajdúszoboszló, 
Hóvirág u. 43.) ajánlatevőt az alábbi ajánlati értékekkel:  

1.Nettó vállalkozási díj 5 % tartalékkerettel együtt (nettó, HUF) 214.400.000,-Ft 
3.Korábbi teljesítés hónapokban 2 hó 
4.Foglalkoztatott munkanélküliek vagy tartósan munkanélküliek 
foglalkoztatása napi 8 órában a település lakosságából 

 
600 nap 

 
Kéri, hogy aki a Bíráló Bizottság által javasolt határozati javaslatot támogatja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
346/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az eljárás 
során egyetlen érvényes ajánlat érkezett és ez az egyetlen ajánlattevő a szerződés teljesítésére 
alkalmas. Az összességében legelőnyösebb ajánlat értékelési szempontja alapján a 
legkedvezőbb ajánlatot tette a Magyar Mélyépítő Kft. Tekintettel arra, hogy a rendelkezésre 
álló forrás elegendő pénzügyi fedezetet nyújt az ajánlati árra, ezért az eljárás eredményes.  

Az eljárás nyertesének kihirdetni a Magyar Mélyépítő Kft. (4200 Hajdúszoboszló, Hóvirág 
u. 43.) ajánlatevőt az alábbi ajánlati értékekkel:  

1.Nettó vállalkozási díj 5 % tartalékkerettel együtt (nettó, HUF) 214.400.000,-Ft 
3.Korábbi teljesítés hónapokban 2 hó 
4.Foglalkoztatott munkanélküliek vagy tartósan munkanélküliek 
foglalkoztatása napi 8 órában a település lakosságából 

 
600 nap 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 

7./ Az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 számú „Egyek bel- és külterületi csapadékelvezető 
rendszer rekonstrukciója" c. projekthez műszaki ellenőr kiválasztása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal a Képviselő-testületre bízza a döntést. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Pénzügyi Bizottság ülésén egy kisebb vita alakult ki, hogy ki legyen ennek az eljárásnak a 
műszaki ellenőre. Három árajánlat érkezett be és egyetlen egy árajánlat van az alatt az 
értékhatár alatt, amennyi pénz az önkormányzat rendelkezésére áll ennek a munkának a 
bonyolítására. Ez a Tempus Class Kft részéről érkezett. A másik 2 árajánlat közül az egyik fél 
millió forinttal, a másik 1 millió forinttal drágább. Ha a másik ajánlattevők közül választanak, 
akkor az önkormányzatnak meg kell indokolni, hogy miért nem a legolcsóbbat választják ki, 
illetve miért kell a saját költségvetéséből még egy félmillió vagy egymillió forinttal kipótolni. 
Elfogadhatónak tartja a Tempus Class Kft. ajánlatát, de ha erről a Képviselő-testület ülésén is 
olyan vita alakulna ki, mint a Pénzügyi Bizottság ülésén, akkor nem zárkózik el az elől sem, 
hogy a műszaki ellenőr kiválasztására egy teljesen új eljárást indítsanak.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
A bizottsági ülésen is elmondta, hogy aggályosnak tartja, hogy ugyanaz a cég delegálja a 
műszaki ellenőrt is, mint aki a bonyolítását végzi a közbeszerzési pályázatnak. Egészen 
nyílván való, hogy egy közbeszerzést bonyolító nagyon erős pozícióban van, és nagyon 
hatékonyan tudja befolyásolni a közbeszerzési pályázati döntést. Emellett, ha ő biztosítja a 
műszaki ellenőrt, aki feltehetően hozzá lojális, akkor elképzelhető, hogy ahhoz a céghez is 
lojális, aki a kivitelező. Hol ott a műszaki ellenőrnek egyértelműen az ajánlatkérőhöz kell 
maximálisan lojálisnak lenni. Ezért továbbra is aggályosnak tartja azt, hogy a Tempusz Class 
Kft., aki a közbeszerzési eljárás bonyolítója volt, delegálja a műszaki ellenőrt. Azon kívül a 
Tempusz Class Kft. egy elég komoly vállalkozói díjért végezte ezt a bonyolítást és azt 
gondolja, hogy rendesen meg van fizetve a nélkül is, hogy ez a műszaki ellenőri megbízatás is 
nála landolhasson. 
 
Megközelítőleg ötszázezer forint különbség van az ajánlatuk és a második legkedvezőbb 
ajánlatot tevő ajánlata között. A második legkedvezőbb ajánlattevő anyaga viszont számára 
sokkal inkább meggyőző, mint amit a Tempusz Class részéről kaptak. Kiemelné ebből a 
FIDIC tanúsítást, amivel rendelkezik Sándor Miklós úr, és azt a rendkívül széleskörű 
nemzetközi illetőleg hazai tapasztalatot, ami mögötte van. Tiszafüreden több nagyobb 
projektnél ő volt a műszaki ellenőr, illetve a Remondis Tisza Kft. ügyvezető igazgatója volt 
2006-tól 2008-ig, és ott is végzett bizonyos műszaki ellenőri feladatokat egy nagyon ki 
részben. A maga részéről őt javasolja. Azt, hogy ezt az 500.000 Ft-ot mellé kell tenni az 
ajánlat elfogadása esetén, azt pedig nem tartja olyan nagy kiadásnak, amit ne kompenzálna 
felül az ő képesítése, képzettsége, tapasztalata és felkészültsége. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Abban a kérdésben igazat ad Dr. Hegyesi Kálmán képviselőnek, hogy volt már az 
önkormányzat gyakorlatában olyan pályázati bonyolító, aki delegálta a műszaki ellenőrt is. Ott 
elég rossz tapasztalatok voltak ezzel kapcsolatban. Ahogy két ember sem egyforma, úgy két 
cég sem egyforma. Alapjában véve, ha egy cég jó munkát végez és törekszik arra, hogy minél 
több munkát megfogjon, minél több bevétele legyen, azt nem tartja annyira rossz törekvésnek. 
A Tempusz Class Kft. műszaki ellenőre 3 aktív vezetői, műszaki ellenőri engedéllyel 
rendelkezik. Szeretné, ha ez a választás is eredményes lenne, de ha a Képviselő-testület 
többsége úgy látja, nem zárkózik el attól, hogy egy új körben keressenek műszaki ellenőrt. 
Nem tudja, erre mennyi idő állna a rendelkezésükre. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Először is azt kellene tudni, hogy mikorra várható így a szerződéskötés? Ha jól gondolja a 
szerződéskötéshez még nem is feltételen szükséges a műszaki ellenőr, viszont a munkaterület 
átadáshoz mindenképpen szükséges. Kérdezi Dr. Berecz Orsolyát, hogy mikorra várható így a 
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kivitelezővel a szerződéskötés? 
 
Dr. Berecz Orsolya közbeszerzési tanácsadó: 
Amennyiben az összegezést a holnapi nap folyamán kiküldi, akkor az onnantól számított 11. 
napon lehet leghamarabb megkötni a szerződést, hogy ha nem lesz jogorvoslat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ennek függvényében tudják a döntésüket meghozni. 
 
Murvai Ferenc Pénzügyi Bizottság tagja: 
A korábbi rossz tapasztalatok hátrányosan érintik a jelenlegi pályázókat és döntéshozókat is. 
A rossz tapasztalatokra hivatkozva, célszerűnek látná, hogy ugyan 500.000 Ft különbség van a 
két pályázó között, mindenképpen megfontolandó, hogy ez megoldható vagy nem. Azt sem 
tartja kizártnak, hogy ki lehetne szélesíteni a jelentkezőket, hátha még kedvezőbb ajánlatokat 
is kap az önkormányzat.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Egyetért Murvai Ferenc bizottsági taggal. Sándor Miklósnak a Contractor58 Bt. 
tulajdonosának a végzettségei között szerepel a Budapesti Műszaki Egyetem 
Mérnöktovábbképző Intézet FIDIC szakértő. Ez egy nemzetközi tanúsítvány, amit nemcsak 
Európában, hanem az USA-ban is elfogadnak, és arra enged következtetni, hogy egy BSc. 
képesítést szerzett, ami már egy tudományos fokozat a mérnöki tevékenységből, ami kiemeli 
őt az átalagból. Szakmailag abszolút megbízható, ő ismeri is, és ezt nem kívánja véka alá 
rejteni. Egy korrekt embernek ismerte meg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Van olyan javaslat, hogy a Tempusz Class Kft-t válasszák ki, van olyan javaslat, hogy a 
Contraktor58 Bt-t, illetve van egy olyan javaslat, hogy új eljárást indítsanak. Ha a 
Contractor58 Bt-t választanák ki, akkor arról is dönteni kellene, hogy annak az 500 ezer 
forintnak mi legyen a fedezete. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Egyrészt 500.000 Ft + áfa, másrészt, ha a Képviselő-testület nem a legelőnyösebb ajánlatot 
fogadja el, akkor kéri, hogy mindenképpen térjenek ki határozatban arra, hogy milyen ok miatt 
fogadja el a másik ajánlatot, mert ha kijönnek ellenőrizni a pályázatot, meg fogják kérdezni, 
hogy a 3 árajánlatból miért nem a legelőnyösebb ajánlatot választották. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Tempusz Class Kft. ajánlatát elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 6 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület nem fogadta el a Tempusz Class Kft. ajánlatát. Kéri, 
hogy aki a Contraktor58 Bt. ajánlatát elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 8 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület nem fogadta el a Contractor58 Bt. ajánlatát. Kéri, 
hogy aki az új eljárás, illetve az új ajánlatkérés kiküldésével egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
347/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 számú „Egyek bel- és külterületi 
csapadékelvezető rendszer rekonstrukciója" c. projekt műszaki ellenőrzési 
feladatainak ellátására új eljárást indít, új ajánlatokat kér be. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

Gál-Szalai Erika képviselő távozott az ülésről. 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő kiment az ülésről, jelen van 7 képviselő. 

 
 

8./ Beszámoló a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda 2012-2013-as 
tanévben végzett munkájáról 
Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Településfejlesztési Bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda 2012-2013-as tanévben 
végzett munkájáról szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Megkérdezi a napirend előadóját, a beszámolóhoz kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Szóbeli kiegészítést nem szeretne tenni, úgy gondolja, hogy elég részletes a beszámoló, 
igyekezett mindenre kitérni. Annyival szeretné esetleg összefoglalni, úgy gondolja, hogy a 
beszámolóban látszik, hogy az elmúlt években sok változást megélt intézmény, az 
átszervezések, a többi változások ellenére bebizonyította, illetve az intézmény, nevelő 
testülete és dolgozói közössége, hogy a változások ellenére tud eredményt felmutatni és úgy 
gondolja, hogy az elmúlt 3 év kitartó munkájának a gyümölcse kezd beérni. Szeretne 
köszönetet mondani a szakmailag igényes és elkötelezett nevelő testületnek, a dolgozóknak, 
hűséges tanítványaiknak és szüleiknek, azért, hogy bizalmat szavaznak az intézménynek, 
hiszen a tanulói fluktuáció folyamatosan fenyegeti őket, és úgy gondolja, hogy ezen a 
településen jól működik a köznevelési intézmény és kér mindenkit, hogy ezúton is arra, hogy 
szavazzon bizalmat az intézménynek és Egyeki Móra Ferenc Katolikus Általános Iskolába 
járassa a gyerekeit. 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő visszajött az ülésre, jelen van 8 képviselő. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tavaly a Képviselő-testület hozott egy döntést a fenntartóváltással kapcsolatban. A 
beszámolót olvasva sikerekről, eredményekről értesült. Ő ezt úgy értelmezi, hogy a 
fenntartóváltás nem vált az intézmény hátrányára. Az új fenntartó, a katolikus egyház 
ugyanúgy biztosítja a sikeres munkavégzéshez a feltételeket, mint annak idején az 
önkormányzat. A pedagógusok és az intézmények dolgozóinak munkájához továbbra is sok 
sikert és a gyermekek számára a tanulás vonatkozásában jó eredményeket kíván. 
 
Murvai Ferenc bizottsági tag:  
Az iskolai férőhelyek száma 530-ról 495 főre csökkent. A 401 fős tanulói létszámnál 
részletezve van, hogy hitoktatásban részesül 201 fő, 190 pedig erkölcstant tanul. Itt 10 fő 
különbség van. Ők kezelhetetlenek, vagy semmi után nem érdeklődnek, illetve ők milyen 
hatással bírnak az intézmény életére? 
 
Az iskola felújításánál a kivitelező sok hiányosságot hagyott. Fel vannak sorolva a 
balesetveszélyes dolgok. Mindenképpen meg kell ragadni a garanciális javítások lehetőségét. 
Ezeket még időben meg kell tenni.  
 
A tanulmányi átlag, eredmények örvendetesen javultak. Viszont a kitűnő tanulók és a jeles 
tanulók száma csökkent. Ennek mi lehet az oka? Magyarországon az óvodás korhatár 
hamarosan 3 év lesz. Az országban mindenhol azzal küszködnek, hogy nincs óvodai férőhely. 
Egyeken 65 fővel nőtt az óvodai férőhelyek száma. Aggasztó tendencia viszont, hogy a 
gyerekek száma csökkent. A 3-10 éves gyerekek létszáma évfolyamonként nem több mint 30-
35 fő. Nem tudja, hogy Tiszacsegén mi a helyzet? Van már rá példa, hogy szomszéd 
településről autóbusszal, dajkával gyerekeket visznek át Tiszafüredre. Esetleg a környékünkön 
férőhelyhiányos állapotok uralkodnának, akkor nem próbálhatnánk meg mi is, hogy 
átjöjjenek, nem a 3 éves korosztály, hanem a nagyobb korosztály. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az iskolai férőhelyek számának növekedése abból adódik, hogy az új fenntartójuk új 
intézményt alapított, alapító okirat módosítás történt. Működési engedélyt kértek, a törvényi 
átlaghoz és a maximális osztálylétszámokhoz igazították. Ez a valós férőhely, ugyanez a 
helyzet az óvoda esetében is a törvényi átlaglétszámhoz igazították az óvodai férőhelyek 
számát. 
 
A hitoktatásban és erkölcstanoktatásban nem részesülő 10 tanuló az magántanuló. Ők 
magatartási és beilleszkedési problémáik miatt magántanulók és ők ebben a hitoktatásban 
illetve erkölcstanoktatásban nem részesülnek. 
 
A tanulmányi eredmény javulása a leszakadó és gyengébb tanulók felzárkózásából adódik. A 
kitűnő tanulók csökkenése, abból a sajnálatos tényből adódik, hogy az elmúlt évben az 
átszervezés következtében viszonylag nagy létszámú tanulói elvándorlás volt és ők a jó, 
kitűnő tanulók közül kerültek ki többségében. Örvendetes tény, hogy a gyengébb tanulók 
kezdtek felzárkózni, ők ezért az elmúlt 3 évben komoly erőfeszítéseket tettek.  
 
A garanciális hibákat folyamatosan jelzik. A kivitelező már volt a helyszínen, és folyamatosan 
javítanak, csak sajnos újra-újra előbukkannak a hibák. Erre, amíg lehet, amíg a garancia tart, 
próbálnak nagyon oda figyelni.  
 
 
Sajnos a mutatók azt támasztják alá, hogy csökken a születések száma Egyeken is, előbb 
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utóbb rengeteg üres férőhely lesz az óvodában. Tudomása szerint Tiszacsegén ugyanez a 
helyzet,  
 
Amennyiben lenne költségük autóbusz üzemeltetésére, szerinte ők is meg tudnák tenni, bár 
etikátlannak tartja azt is, ami itt folyik, hogy a szomszéd településről buszt küldenek Egyekre, 
és elviszik a gyerekeinket. Meggondolandó. Azért harcolnak, és azon vannak a kollégáikkal, 
hogy az egyeki gyerekek Egyekre járjanak óvodába. A településen minden 3 éves gyerek 
óvodás, sőt a 2,5 éveseket is beíratták már az idén. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Annyit még elmondana, hogy részt vett a szülői munkaközösség ülésén és ott elhangzott az a 
kérés, hogy lehetőleg, ha nem is zeneiskolát, de olyan szakkört szervezzenek, ami a 
gyerekeknek lehetővé teszi a zene tanulását. Illetve kérték a szülők, hogy mindkét iskolába 
homokozó kialakítását tegyék lehetővé. Úgy gondolja, hogy ennek nincs akadálya. 
 
Kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, és a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
348/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda 2012-2013-as 
tanévben végzett munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő és Hajduné Holló Katalin képviselő távozott az ülésről, 
jelen van 6 képviselő. 

 
 

9./ Beszámoló a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház tevékenységéről 
Előadó: Gábor Istvánné könyvtárvezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
A Településfejlesztési Bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Annyit elmondani, hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház ezen a hétvégén, 29-én 
programot szervez a sportpályán. A médiából hallhattak a Szeretlek Magyarország országos 
rendezvényről. Ennek Egyeken is meg lesz a helyi megfelelője. Az önkormányzat összesen 
400.000 Ft-ot nyert ennek a rendezvénynek a lebonyolítására. Mindenkit szeretettel vár 
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vasárnap ezen a programon. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A népdalkör vezetője többször megkereste, hogy megkapja a munkabérét és utazási költségét 
vagy nem. Döntsék már el, hogy jöjjön ide, megkapja vagy sem, és kapjon róla egy értesítést, 
hogy tudja, mire számítson. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Annak idején megírta neki, hogy a megbízási díját kitudják-e fizetni, az attól függ 
nagymértékben, hogy az ÖNHIKI utódpályázata keretében az önkormányzat mennyi 
támogatásban részesül. Jövő hét elején adják be ezt a pályázatot, viszont ennek a pályázatnak 
a kiírása, szerkezeti felépítése már nem olyan, mint a tavalyi évben, amikor megítélték az 
összeget akkor tudtak az ilyen jellegű munkabérekre is fordítani. Itt előre meg kell adni, hogy 
mire kívánják fordítani és eleve csak azokat lehet beírni a táblázatba, amik lehetőségként fel 
vannak kínálva. Ebből a pályázatból az ő bérét nem tudják kifizetni.  
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Akkor meg kell neki írni, hogy az önkormányzat ebben az évben nem tudja kifizetni a bérét és 
az átjárás költségét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azért aktuális ez a kérdés, mert ez a pályázati felhívás a hetekben jelent meg és korábban ezt 
ők sem tudták, de most meg tudják neki írni egy levélben. 
 
Gábor Istvánné könyvtárvezető:  
Ő már kétszer elmondta neki, amikor úgy nézett ki, hogy nem lesz. Utána, amikor biztos volt, 
akkor is elmondta, hogy nem lesz. Ez után megkereste Polgármester urat, ő leírta, hogy nem 
fog kapni az idén. Sőt ő már azt is elmondta, hogy jövőre sem lesz. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Le kell neki írni egyértelműen és világosan, hogy nincs és akkor ő is tudomásul veszi. 
 
Gábor Istvánné könyvtárvezető:  
Ő kétszer egyértelműen megmondta neki, hogy nincs forrás a bérére.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha nincs több kérdés kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
349/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház tevékenységéről szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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10./ Szöghatár Kft. pénzügyi szükségletéről tájékoztató 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Szöghatár 
Kft. a soron következő Képviselő-testületi ülésre pénzügyi szükségletéről részletes kimutatást 
készítsen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
350/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Szöghatár Kft. a soron következő Képviselő-testületi ülésre pénzügyi 
szükségletéről részletes kimutatást készítsen. 
 
Határidő: 2013. október 31. 
Felelős: Széles Szilvia ügyvezető 

 
 

11./ Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A védőnői szolgálat épületének felújítására beadott pályázat nyert. 60 millió Ft összeget nyert 
az önkormányzat. A pályázat támogatási intenzitása 100%-os, önerőről nem kell gondoskodni, 
nem kell dönteni. A 60 millió Ft bruttó ár, tehát az Áfa-t is tartalmazza. Így egy kibővített, 
modern épület fog a lakosság részére rendelkezésre állni. Ez egy jó hír. Megköszöni a 
Polgármester hivatal részéről részt vevők munkáját. 
 
Augusztus 31-én részt vettek a Hortobágyon megrendezett vadásznapon. A megye 65 
vadásztársaságából az egyeki vadásztársaság kapta a legmagasabb elismerést. Az egyeki 
Sólyom Vadásztársaságnak ítélték oda Gróf Nádasdi Ferenc emlékplakettjét és Kaló László a 
társaság elnöke is magas elismerésben részesült. Gratulál nekik. 
 
Szeptember 25-én, tegnap voltak a bíróságon. Reggel fél 9-től délután fél 2-ig tárgyalták az 
ügyünket a Dorogmai út helyreállításával kapcsolatban. A bírónőtől megkérdezte, hogy a 
tavaly összegyűjtött az út helyreállítására, ráfordíthatják-e erre az útra, bírósági szakértőt fog 
kirendelni és az ő munkáját nem akarjuk gátolni. Meg lehet tenni, a Dorogmai út 
legbalesetveszélyesebb kátyúit elhárítását hamarosan meg fogják rendelni. Erre a célra 1,4 
millió forintot gyűjtött össze. A kátyúzás előtt és utáni állapotot rögzíteni kell fényképekkel és 
jegyzőkönyvvel. 
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Sokat tárgyalt a Képviselő-testület arról, hogy megvásárolják az aszfaltkeverő telephelyet. Ez 
sajnos elutasításra került, több körben próbálkozott sok helyen, de nem sikerült. Úgyhogy a 
rendelkezésre álló pénzt, az eredeti céljának megfelelően a Polgármesteri Hivatal udvarán 
épülő csarnokra fordítják. Ha valaki körbenéz, az udvaron ezeket a munkálatokat láthatják. 
Nem változtatott semmit a helyzeten, hogy az önkormányzatnak szüksége van egy telephelyre, 
ahová az ömlesztett árukat, a fát, gallyakat, követ, sódert esetleg földet le tudják rakni. Erre a 
célra a lottózó mögötti területet nézte ki, ő most ezt a területet el fogja keríttetni, és hosszú 
távon ott szeretne az önkormányzat részére egy telephelyet kialakítani. 
 
Beindult a drótháló gyártás is, az oszlopok is rendelkezésre állnak. Az idősek otthona, a 
gondozási központ melletti kerítést fogják elsőként helyreállítani, mert az gondolja, hogy 
annak rendben kell lennie. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Azt kérdezi, hogy tüdőszűrő lesz-e Egyeken? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A költségvetésben a Képviselő-testület erre fedezetet biztosított. A kollégák jelenleg 
dolgoznak az egyeztetésen, hogy ezt meg tudják oldani, de mindenképpen az a cél, hogy 
ugyanúgy, mint a korábbi években meg legyen tartva.  
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Tavaly október 28-án volt, csak akkor ne fussanak ki az időből, mert hideg van. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az ütemtervet ott állítják össze, ez nem rajtuk múlik. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Sikerült üzembe helyezni az önkormányzat épületében faaprítékkal működő kazánt. Ha 
tényleg olyan jól sikerül ez az elgondolás, ahogy ezt eltervezték, akkor ezzel az önkormányzat 
akár 4-4,5 millió Ft-os éves megtakarítást is elérhet. Bízik benne, hogy ez tényleg ilyen jó lesz 
és ezt meg tudják valósítani. A fűtőanyag a rendelkezésre áll, a közmunkaprogramban 
összegyűjtötték. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a polgármesteri jelentést elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
351/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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12./ Tájékoztató a lakásgazdálkodásról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
lakásgazdálkodásról szóló tájékoztatót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
352/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, a 
lakásgazdálkodásról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

13./ Tájékoztató az önkormányzat tagsággal működő társulások társulási szerződésben 
foglalt célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi 
kapcsolatáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő: 
A Településfejlesztési Bizottság 6 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-
testületnek az önkormányzat tagsággal működő társulások társulási szerződésében foglalt 
célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi kapcsolatáról szóló 
tájékoztatót. 
  
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
353/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
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hogy az önkormányzat tagsággal működő társulások társulási szerződésében 
foglalt célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző 
évi kapcsolatáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

14./ Tájékoztató a romos ingatlanok rendbetétele ügyében 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

Bóta Barbara aljegyző 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet Szociális Bizottság és a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
A Szociális Bizottság 4 igen 1 nem szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-
testületnek a romos ingatlanok rendbetétele ügyében készült tájékoztatót. 
 
Vigh József képviselő: 
A Településfejlesztési Bizottság 6 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-
testületnek a romos ingatlanok rendbetétel ügyében készült tájékoztatót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A gazdák részéről van egy felajánlás, hogy ha hozzá kezd az önkormányzat a romos 
ingatlanok bontásának, akkor ők segíteni fognak a bontott építési törmelék elszállításában. Ő 
azt kérte Jegyző Asszonytól, hogy gyűjtsék ki az első 20 címet, ahol meg tudják kezdeni 
ezeknek a romos ingatlanoknak a bontását. Szeretné ezt egy nagy ütemben megkezdeni.  
 
Kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
354/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a romos ingatlanok rendbetétel ügyében készült tájékoztatót tudomásul 
veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

15./ Egyek Nagyközség Önkormányzata …/2013.(IX.26.) önkormányzati rendelete a helyi 
adókról 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok 
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álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő: 
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
helyi adókról szóló önkormányzati rendeletet. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a helyi 
adókról szóló önkormányzati rendeletet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki bizottságok javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata 
28/2013.(IX.26.) önkormányzati rendelete 

a helyi adókról 
 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő‐testülete a helyi adókról szóló 1990. évi C. 
törvény 6.§‐ában foglalt felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés h) 
pontjában meghatározott feladatkörben eljárva a következőket rendeli el: 
 
 

1. Általános rendelkezések 
 
1. § Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő‐testülete az önkormányzat illetékességi 
területén az alábbi helyi adókat vezeti be: 
a) magánszemélyek kommunális adója, 
b) helyi iparűzési adó 
 
 

2. Magánszemélyek kommunális adója 
 
2. § A magánszemélyek kommunális adója évi mértéke adótárgyanként, illetőleg lakásbérleti 
jogonként 7000.- Ft. 
 
3. § (1) Mentes a magánszemélyek kommunális adója alól  
a.) a 70. életévét betöltött magánszemély, 70. életév betöltését követő év első napjától 
b.) az a  magánszemély aki időskorúak járadékában részesül 
c.) a készenléti szolgálatot ellátó önkéntes tűzoltó 
d.) az a magánszemély aki a 18.életévét nem töltötte be feltéve, hogy adóköteles építményét 
nem hasznosítja 
 
(2) Az (1) bekezdésben meghatározott mentesség adóalanyonként csak egy adóköteles 

építményre vehető igénybe. 
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3. Helyi iparűzési adó 
 
4. § (1) Az állandó jelleggel végzett iparűzési tevékenység esetén az adó évi mérték az 
adóalap 2 %‐a. 
(2) Az ideiglenes jelleggel végzett iparűzési tevékenység esetén az adó mértéke naptári 
naponként 600 forint. 
 
 

4. Záró rendelkezések 
 
 
5. § (1) Ez a rendelet 2013. október 1. napján lép hatályba. 
 
(2) Hatályát veszti a magánszemélyek kommunális adójáról szóló 11/2007.(III.29.) sz. 
rendelet, a 16/2009.(V.05.) sz. rendelet, a helyi iparűzési adóról szóló 12/2007. (III.29.) sz. 
rendelet a luxusadóról szóló 13/2006. (III.30.) sz. rendelet. 
 
 

16./ Kérdések, interpellációk 
 
Vigh József képviselő:  
Azt a címet is adhatná a felszólalásának, hogy „Szerezzük vissza a vasútvonalunkat!” Itt arról 
van szó, körülbelül másfél éve összevontak 4 vasútvonalat. A Füzesabony-Debreceni 
vasútvonallal az Egrit, hozzácsatolták a Mátészalka-Debrecenit, illetve a Mátészalka-
Fehérgyarmati vasútvonalat. Az elején mindenki azt hitte, hogy előbb-utóbb be fog állni ez az 
új összevonás, illetve a vonatok normálisan fognak közlekedni, de nem így lett, egyre 
rosszabb a helyzet. Odáig fajult a dolog, hogy manapság már megbízhatatlan a MÁV ezen a 
vonalon, egyszerűen nem tudják tartani a menetidőt. Ha egy vonat késik, akkor utána az egész 
nap az összes vonat késik. Nincs olyan nap, hogy egy vonat ne késen. Megfogalmazna szóban 
egy indítványt, hogy keressék fel a régi Füzesabonyi 108-es számú vasútvonalat érintő 
önkormányzatokat, lehet időközi menetrend módosítást igényelni, amennyiben minden 
önkormányzat igényelné. Konkrétan Balmazújvárosról, Hortobágyról, Egyekről, 
Tiszafüredről, Poroszlóról és Mezőtárkányról van szó. Keressék meg először az 
önkormányzatokat, hogy hogy állnak hozzá és utána keressék meg a MÁV illetékeseit, illetve 
a Közlekedéstudományi intézetet is valószínű, hogy meg kell keresniük, mert a MÁV-nak és a 
VOLÁN-nak velük van szerződés, ők tervezik nekik minden évben a menetrend 
módosításokat. Most lesz téli menetrend módosítás, de abba valószínűleg már nem férnek 
bele, úgyhogy valószínűleg időközi menetrend módosítás lenne, amennyiben a testület 
támogatja.  
 
Mint, mondta ázsiai állapotok uralkodnak a vonaton. Ezen a vasútvonalon egyszerűen nem 
lehet a menetidőre számítani. Kéri, hogy az indítványát fogadják el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Teljesen egyetért a javaslattal. Elfogadja, és kezdeményezi, hogy a Képviselő-testület 
hatalmazza fel Vigh József képviselő urat, az általa javasolt feladat elvégzésére és 
koordinálására. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a javaslatot, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
355/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy kezdeményezi, hogy a MÁV 108-as számú, Debrecen-Füzesabony közötti 
vonalának járatait válasszák le a mostani összevont vonalakról és önálló 
egységként működtessék tovább.  
 
Felhatalmazza Vigh József képviselőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye 
meg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Vigh József képviselő 

 
 

17./ Egyebek 
1./ Önkormányzat működőképességének megőrzését szolgáló kiegészítő támogatás 

igénylése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek az alábbi határozati javaslatot: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának képviselő-testülete a Magyarország 2013. évi központi 
költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény 4. számú melléklet 1. IV. pontja, valamint a 
belügyminiszter megyei önkormányzati tartalékról és a helyi önkormányzatok 
működőképessége megőrzését szolgáló 2013. évi kiegészítő támogatásáról szóló 39/2013. 
(VII.31.) BM rendelte alapján támogatási igényt nyújt be.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a Bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
356/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának képviselő-testülete a Magyarország 
2013. évi központi költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény 4. számú 
melléklet 1. IV. pontja, valamint a belügyminiszter megyei önkormányzati 
tartalékról és a helyi önkormányzatok működőképessége megőrzését szolgáló 
2013. évi kiegészítő támogatásáról szóló 39/2013. (VII.31.) BM rendelte 
alapján támogatási igényt nyújt be.  
 
Határidő: 2013. szeptember 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
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2./ Környezetvédelmi alap felhasználásáról döntés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
A Településfejlesztési Bizottság 6 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
engedélyezze a környezetvédelmi alap elkülönített számlájáról 135.636 Ft összeg átvezetését, 
mely összeg a fásítás céljából megvásárolt facsemeték ellenértékének fedezete. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
alábbi határozati javaslatot: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy engedélyezi a 
környezetvédelmi alap elkülönített számlájáról 135.636 Ft összeg átvezetését, mely összeg a 
fásítás céljából megvásárolt facsemeték ellenértékének fedezete. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
357/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy engedélyezi a környezetvédelmi alap elkülönített számlájáról 135.636 Ft 
összeg átvezetését, mely összeg a fásítás céljából megvásárolt facsemeték 
ellenértékének fedezete. 
 
Határidő: 2013. október 31. 
Felelős: Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
 

3./ 30/2013.(IV.30.) EMMI rendelet szerinti támogatásról történő lemondás 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
alábbi határozati javaslatot: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 30/2013. 
(IV.30.) EMMI rendelet alapján a Nyári gyermekétkeztetés lebonyolításához igényelt 
7 920 000 forint összegű támogatásból 787 160 forint összegű támogatásról lemond és 
intézkedik a támogatás visszautalásáról. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ez az összeg már visszautalásra került. Jogszabályban meghatározott kötelességük, hogy 
amennyiben nem kerül felhasználásra, vissza kell utalni. Gyakorlatilag ennek a megerősítése, 
határozat jóváhagyása kell, mert ha ezt nem teszik meg kamatot kell a meghatározott összegre 
fizetni. Ezt csak tájékoztatásképpen mondta el, esetleges félreértések elkerülése végett. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
358/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 30/2013. (IV.30.) EMMI rendelet alapján a Nyári gyermekétkeztetés 
lebonyolításához igényelt 7 920 000 forint összegű támogatásból 787 160 forint 
összegű támogatásról lemond és intézkedik a támogatás visszautalásáról. 
 
Határidő: 2013. szeptember 27. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Bóta Barbara Aljegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 

4./ Korlátlan gépjármű használat biztosítása, gépjármű külföldi használatának 
engedélyezése 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az előterjesztés azért született, hogy ne legyen az vitatható, hogy ha elmegy Budapestre, 
Debrecenbe vagy akárhová egy hivatali útra, és ha megkérdezik, számon kérik, hogy hol volt. 
Azt gondolja, hogy a polgármesternek, mivel ez egy szabályozatlan kérdés, lenni kell annyi 
szabadságjogának, hogy hadd döntse már el, hogy éppen hova megy és milyen szolgálati útra 
kell neki mennie. Korábban ezt itt az önkormányzatnál nem szabályozta semmi. Azt gondolja, 
hogy az lenne az egészséges, hogy ha ez szabályozva lenne. A privát utakra csak saját 
járművét használja, de ha el kell mennie hétvégén egy önkormányzati rendezvényre és vele 
tart a családja is, ne várja el tőle senki, hogy ő menjen a hivatali autóval és mögötte pedig a 
felesége a saját autójukkal. Ezeket a hivatali utakat, ezzel a hivatali autóval bonyolítanák le. 
Eddig is ez volt a rend, szerinte ezután is ez lesz, de jó lenne, ha ez szabályozva lenne. Ha 
esetleg a Képviselő-testület ezzel nem ért egyet, akkor is szabályozzák valamilyen módon, 
mivel ez a kérdés szabályozatlan. Ha későn ér haza, akkor az autó a saját udvarán parkol. 
Polgármester kollégáktól hallva adhat ez vitára alapot. Konkrétan a polgári polgármestert 
támadták egy időben a hivatali jármű használatával. 
 

Kovács Sándorné képviselő kiment az ülésről, jelen van 5 képviselő. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A másik javaslat a gépjármű külföldi használatának engedélyezéséről szól. Vannak 
testvérvárosaik külföldön, ez a gépjármű mondhatjuk, hogy állami tulajdon az 
önkormányzaton keresztül és állami tulajdont nem lehet mindenféle felhatalmazás nélkül 
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kivinni külföldre. Konkrétan Ukrajnába be sem engednék ezzel az autóval. Ez megtörtént a 
Tiszacsegei polgármesterrel, de elképzelhető, hogy Románia vagy akármelyik nem ismert 
külföldi szabályozás visszaköszönne ezen a területen. Azt gondolja, hogy egy kis bizalmat kér 
a Képviselő-testülettől a gépjármű használatával kapcsolatban, mert szeretné a kritikus 
kérdéseket megelőzni, ha bármelyikük úgy látja, hogy ezzel a szabályozással ő visszaélne, 
akkor lehetne ebből témát csinálni. Nem ez a célja, hanem pontosan egy szabályozatlan 
állapotot szeretne egy rendezett körülmények közé terelni. Ebben kéri a Képviselő-testület 
támogatását. 
 
A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő: 
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az alábbi 
határozati javaslat elfogadását: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi Dr. Miluczky Attila 
polgármester részére, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő alábbi gépjárművet külföldre 
viheti: 
 

- SKODA - Új Octavia Elegance 1.6 CR TDI (rendszám: MLA-603) 
 
Képviselő-testület felhatalmazza Dr. Miluczky Attila polgármestert, hogy a gépjárművek 
külföldi használatának közjegyzői okiratba történő foglalása érdekében eljárjon. 
 
Az Ügyrendi Bizottság a korlátlan gépjármű használatára vonatkozó határozati javaslat 
elfogadásáról 3 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
A bizottság a döntést a Képviselő-testületre bízza. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság első javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
359/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi Dr. 
Miluczky Attila polgármester részére, hogy az önkormányzat tulajdonában 
lévő alábbi gépjárművet külföldre viheti: 
 

- SKODA - Új Octavia Elegance 1.6 CR TDI (rendszám: MLA-603) 
 
Képviselő-testület felhatalmazza Dr. Miluczky Attila polgármestert, hogy a 
gépjármű külföldi használatának közjegyzői okiratba történő foglalása 
érdekében eljárjon. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért korlátlan gépjármű használatának biztosítására vonatkozó az 
előterjesztéssel, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
360/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Miluczky Attila 
polgármester részére korlátlan gépjármű használatot biztosít az önkormányzat 
tulajdonában lévő összes gépjárműve fölött. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

5./ Közúti jelzőtáblák pótlása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri 
a bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő: 
A Településfejlesztési Bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek a közúti jelzőtáblák pótlására vonatkozó előterjesztést. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
alábbi határozati javaslatot: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a közúti jelzőtáblák pótlását az 
alábbiak szerint, a város és községgazdálkodás máshová nem sorolható szolgáltatások 
szakfeladat dologi kiadásainak terhére biztosítja: 
 
Összességében szükséges: 
8 db ábrás háromszög alakú jelzőtábla 600 mm  3 390 Ft/db össz:   27 120 Ft+Áfa 
2 db kör alakú ábrás jelzőtábla 600 mm  6 160 Ft/db     össz:    12 320 Ft+Áfa 
3 db kiegészítő jelzőtábla 350x175 mm  1 690 Ft/db össz:     5 070 Ft+Áfa 
3 db vasúti előjelzőtábla 350x1000 mm  7 500 Ft/db   össz:   22 500 Ft+Áfa 
3 db horganyzott oszlop 60x3500x1,5 mm  5 200 Ft/db össz:   15 600 Ft+Áfa 
8 pár bilincs 060-as        320 Ft/db össz:   5 120 Ft+Áfa 
8 db unitartó        390 Ft/db össz:  3 120 Ft+Áfa 
16 db csavar M8x20      25 Ft/db   össz:     400 Ft+Áfa 
16 db anya M8      20 Ft/db össz:     320 Ft+Áfa 
 

Összes költség: 91 570 Ft+Áfa  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az iskolában részt vett a szülői munkaközösség ülésén és ott kérték, hogy az Újtelepi iskola 
elé tegyenek zebrát, illetve tegyenek két táblát, minkét forgalmi irányban, ami az iskolás 
gyerekeket jelzi. A zebrát most nem tudják megszavazni, mert bármilyen hihetetlen „pár csík 
felfestését” 1 millió forint alatt nem úsznák meg. Nem a festék kerül ilyen sokba, hanem meg 
kell terveztetni, jóvá kell hagyatni és olyan világítási körülményeket kell biztosítani éjszaka is, 
hogy minimum egy villanyoszlopot még kellene tetetni, éppen ezért egyelőre, erre a kérdésre 
nem futja. Viszont a 2 tábla felszerelését javasolja. Az a javaslata, hogy a Pénzügyi Bizottság 
javaslatát fogadják el, illetve a két iskolás gyerekeket jelző táblát is rendeljék meg ugyanebből 
a forrásból. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
361/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a közúti jelzőtáblák pótlását az 
alábbiak szerint, a város és községgazdálkodás máshová nem sorolható szolgáltatások 
szakfeladat dologi kiadásainak terhére biztosítja: 
 
Összességében szükséges: 
10 db ábrás háromszög alakú jelzőtábla 600 mm  3 390 Ft/db össz: 33 900Ft+Áfa 
2 db kör alakú ábrás jelzőtábla 600 mm  6 160 Ft/db     össz: 12 320 Ft+Áfa 
3 db kiegészítő jelzőtábla 350x175 mm  1 690 Ft/db össz:   5 070 Ft+Áfa 
3 db vasúti előjelzőtábla 350x1000 mm  7 500 Ft/db   össz: 22 500 Ft+Áfa 
5 db horganyzott oszlop 60x3500x1,5 mm  5 200 Ft/db össz: 26 000 Ft+Áfa 
12 pár bilincs 060-as        320 Ft/db össz:   7 680Ft+Áfa 
12 db unitartó         390 Ft/db össz:   4 680 Ft+Áfa 
24 db csavar M8x20          25 Ft/db   össz:      600 Ft+Áfa 
24 db anya M8          20 Ft/db össz:      480 Ft+Áfa 
 

Összes költség: 113 230 Ft+Áfa  
 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Sűveges Sándorné környezetvédelmi referens 
 
 

6./ Árajánlat a TÁMOP-6.1.2.A pályázathoz kapcsolódó rendezvény lebonyolítására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet tárgyalta a Pénzügyi bizottság, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a TÁMOP-
6.1.2-11/1-2012-1290 pályázathoz kapcsolódó rendezvény lebonyolítására fogadja el a 
Proakció Projektszervező és Szolgáltató Kft. (1089 Budapest, Kálvária tér 8. 2. em. 6.) 
ajánlatát bruttó 7 334 000 Ft összegben amennyiben megfelel a pályázati feltételeknek és 
kedvezőbb ajánlat nem érkezik. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A rendezvény lebonyolítására 1 árajánlat érkezett. A mai nap folyamán megérkezett a két 
nemleges válasz, hogy nem kívánnak ajánlatot adni ebben a témakörben. Ő mai is egyeztetett 
a projektet koordináló céggel, ők azt mondták, hogy ez a pályázathoz megfelelő lesz. Aljegyző 
Asszonnyal tanulmányozták ezt a kiírást és arra tették le a voksukat, hogy 3 árajánlat volt 
szükséges, de az ő álláspontjuk szerint elegendő lesz az is hogy bekérték az árajánlatokat. 
Dokumentálva úgy lesz, hogy 1 ajánlatot adott, 2 pedig nem kívánt ajánlatot adni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
362/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a TÁMOP-6.1.2-11/1-2012-1290 pályázathoz kapcsolódó rendezvény 
lebonyolítására elfogadja a Proakció Projektszervező és Szolgáltató Kft. (1089 
Budapest, Kálvária tér 8. 2. em. 6.) ajánlatát bruttó 7 334 000 Ft összegben. 
  
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 

7./ Ügyvédi meghatalmazás a Fonyódligeti üdülővel kapcsolatos perbeli képviseletre 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet tárgyalta a Pénzügyi bizottság, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a keresetlevél ismeretében tárgyalják újra a napirendet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Képviselő-testület korábbi döntései alapján ő az ügyvédi meghatalmazást megadta, ez a jogi 
képviselőnek a rendelkezésére áll. A keresetlevél ismeretében a későbbiek folyamán, tehát a 
következő rendes testületi ülésen akár el is állhat az önkormányzat a pertől. 
 
Kéri, hogy aki a Pénzügyi bizottság javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
363/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a keresetlevél ismeretében újra tárgyalja az „Ügyvédi meghatalmazás a 
Fonyódligeti üdülővel kapcsolatos perbeli képviseletre” c. napirendet.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8./ Tisza-tavi Régió Hulladéklerakóit Rekultiváló Egycélú Önkormányzati Társulás 
társulási megállapodásának módosítása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet egyik bizottság sem tárgyalta. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Minősített többség szükséges az elfogadásához. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez az előterjesztés arról szól, hogy felül kellett vizsgálni az összes társulási megállapodást 
július 30-ig. Ez később lett felülvizsgálva, de felül van vizsgálva. Az ülésen Jegyző asszony és 
Alpolgármester úr képviselte az önkormányzatot, mert ő nem tudott elmenni.  
 
Neki volt egy korrekciója, javasolta, hogy a régi megállapodásból ne vegyék ki azt, hogy a 
rekultivációs eljárásokkal kapcsolatban felelősség a Tiszafüred város önkormányzatát terhelje. 
Ez benne maradt és ő ezt így tudja támogatni.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja a megállapodás módosítását, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
364/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
A Tisza-tavi Régió Hulladéklerakóit Rekultiváló Egycélú Önkormányzati 
Társulás Társulási Megállapodásának módosításáról 
 

1./ A Képviselő-testület megtárgyalta a Tisza-Tavi Hulladéklerakókat 
Rekultiváló Társulás Társulási Megállapodás módosítására vonatkozó 
előterjesztést, és az 1. sz. melléklet szerinti – a Társulási Megállapodás 
Módosító okiratában foglalt – változásokat elfogadja. 

 
2./ A módosításokkal egységes szerkezetben foglalt – 2 melléklet szerinti – 

Társulási Megállapodást jóváhagyja. 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. SZEPTEMBER 26. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

38/42 

3./ Felhatalmazza a Polgármestert a 2. melléklet szerinti, egységes 
szerkezetbe foglalt módosított Társulási Megállapodás aláírására. 

 
Határidő: 2013. október 10. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

9./ Orosz Béla vételi ajánlata a Lenin u. 36. sz. alatti mérlegházra és mérlegre 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Képviselő-testület többször tárgyalta ezt a napirendi pontot. Igazából tanácstalanok, mert 
nem tudják ennek az értékét meghatározni. Megkért egy helyi gazdát, aki járatos a 
mérlegekkel kapcsolatosan és az ő elmondása szerint a mérleg értéke 5-600e Ft között van. 
Azt gondolja, hogy mivel a kérelmet benyújtó Orosz Béla az önkormányzat részére 44 
pótkocsi földet ingyen adományozott, és ezzel segítette az 1km-es a Pillangó utca 
stabilizálását, javasolja, hogy 500.00 Ft-ért adják oda a mérleget, úgy ahogy ő kérte (a 
mérlegházhoz kapcsolódó épülettel együtt). 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A vagyonértékesítéshez minősített többség, azaz 5 igen szavazat szükséges. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha felajánlja, hogy az önkormányzat örökösen ingyenesen mérlegelhetne, az esetleg alku 
tárgyát képezhetné. Tisztább, ha az önkormányzat eladja, és ha valamit mérni kell, fizetnek 
mérlegelési díjat. De az önkormányzatnak van mérlege, úgyhogy azt tudják használni. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy 500.000 Ft-ért felajánlják 
ennek a mérlegnek a megvásárlását, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
365/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Orosz Béla (4067 Egyek-Telekháza, Pillangó u. 3.) részére az 
önkormányzat tulajdonát képező 4067 Egyek-Telekháza, Teleki u. 36. sz. alatt 
található mérleget (mázsát), illetve az ott található 4x3 méteres épületet 
500.000 Ft összegért eladja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 

10./ Egyek, Dózsa Gy. u. 68. szám alatti ingatlan felajánlása megvételre 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
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Vigh József képviselő: 
A Településfejlesztési Bizottság 6 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
Egyek, Dózsa Gy. u. 68. szám alatti ingatlant ne vásárolja meg, mivel az önkormányzat 
jelenleg nem tervez ingatlanvásárlásokat. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, 
Dózsa Gy. u. 68. szám alatti ingatlant forráshiány miatt ne vásárolják meg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a bizottságok javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
366/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, Dózsa Gy. u. 68. szám alatti ingatlant nem vásárolja meg, 
mivel az önkormányzat jelenleg forráshiány miatt nem tervez 
ingatlanvásárlásokat.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

11./ Peugeot 306 XN értékesítéséről döntés (Szóbeli előterjesztés) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság a Peugeot 306 XN értékesítéséről való döntést 5 igen szavazattal a 
Képviselő-testületre bízza. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az előterjesztés lényege az, hogy az összesen 450.000 kilométerrel rendelkező körülbelül 13 
éves Peugeot gépjármű ott áll az udvaron és össze van törve, annak mi legyen a további sorsa. 
Megtehetik azt, hogy értékesítik, reálisan kaphatnának érte körülbelül 10-15 ezer Ft-ot, vagy 
megtehetik azt, hogy a hétvégi rendezvényen a Szeretlek Magyarország programsorozat 
keretében adják oda a tűzoltóságnak bemutató céljára. Ők majd megmutatják a lakosságnak, 
hogy ha valaki bármiféle baleseti helyzetbe kerülne, akkor a modern eszközeikkel, hogyan 
tudják apró darabokra darabolni, és így a balesetben szenvedetteket kimenteni.  
 
Javasolja, hogy ajánlják fel a tűzoltó bemutatóra, majd szállítsák el a bontóba és utána 
vonassák ki a forgalomból. A Szöghatár Kft-dolgozóit hatalmazzák fel, hogy a használható 
alkatrészeket szereljék át más autóba, a maradék pedig megy a tűzoltósághoz. Ezeknek az 
előfeltétele, hogy a biztosítási dolgok rendben legyenek. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
367/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Peugeot 306 XN gépjárművet felajánlja az Egyek Önkormányzati 
Tűzoltóságnak a Szeretlek Magyarország rendezvény keretében megtartandó 
tűzoltó bemutatóhoz, amennyiben a jármű biztosítási papírjai rendben vannak. 
A tűzoltó bemutatót követően a gépjárművet szállítsák bontóba és vonassák ki 
a forgalomból. 
 
Felhatalmazza az Egyeki Szöghatár Kft-ét a használható alkatrészek 
kiszerelésére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Széles Szilvia ügyvezető 
Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok 

 
 

12./ Vadász István kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő: 
A Településfejlesztési Bizottság 6 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy ne 
támogassa Vadász István kérelmét. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Vadász 
István kérelmét ne támogassa. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
368/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Vadász István (4069 Egyek, Eötvös u. 27.) kérelmét nem támogatja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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13./ Egyek, Fő tér 22. szám alatti ingatlan felajánlása megvételre 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, Fő 
tér 22. szám alatti ingatlant forráshiány miatt ne vásárolják meg. Az ingatlan tulajdonosának 
javasolják, hogy vegye fel a kapcsolatot az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft-ével, mert nagy 
valószínűséggel a piaci ártól olcsóbban tudnak számára segítséget nyújtani a lebontáshoz 
munkaerőben. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
369/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, Fő tér 22. szám alatti ingatlant forráshiány miatt nem vásárolja 
meg. Az ingatlan tulajdonosának javasolja, hogy vegye fel a kapcsolatot az 
Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft-ével, mert nagy valószínűséggel a piaci ártól 
olcsóbban tudnak számára segítséget nyújtani a lebontáshoz munkaerőben. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

14./ Gál-Szalai Erika képviselő tiszteletdíja 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal a Képviselő-testületnek tudomásul vételre, hogy 
Gál-Szalai Erika képviselő részére 2014. évtől jár tiszteletdíj és a forrást a 2014. évi 
költségvetésben biztosítsa rá. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
370/2013. (IX.26.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi, 
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hogy Gál-Szalai Erika képviselő részére a 2014. évtől jár tiszteletdíj és a forrást 
a 2014. évi költségvetésben biztosítja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 
Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület 
munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 19:30 órakor bezárta. 
 
 

K. m. f.  
 
 

 
______________________ 

Csepreginé Kocsis Nóra  
jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 

 
 
 
 

______________________ 
Kovács Sándorné 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Vigh József 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 

 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 


